
 
 
REFERAT  

MØTE I LANGRENNSKOMITEEN 
 

Mandag 18. mars 2024 
via Teams 
 
Til stede:    Torbjørn Broks Pettersen, Ragnhild Soleng, Robert Granseth, 
   Frode Sørumshagen, Stian Ulberg og Gunnar Vestad 
Forfall:       Robert Granseth 

Fra admin:  Ellie Lein               
 

 
 
ØKONOMI 
 

 

 
Årsregnskap 2023 
LK gikk med et overskudd på kr. 23.128 i 2023 
Det var opprinnelig budsjettert med et underskudd på kr. 30.000. 
 
LK har pr. 31.12.23 en positiv egenkapital på kr. 422.912 

 
Regnskap Team Elon Innlandet 
Føres av Oppland Skikrets f.o.m. 2021. 
Team Elon Innlandet gikk med et overskudd på kr. 91.284 i 2023. 
EK pr. 31.12.23 er på kr. 524.966. 
 
TEI hadde det budsjettert underskudd på kr. 270.500. Det positive avviket skyldes primært  
1) økte sponsorinntekter, 2) ca. 100.000 i tilskudd som skulle vært ført på 2022, og 3) økte 
egenandeler fra klubb. 

 
Oppland Skikrets (uten TEI) 
… gikk med et samlet underskudd på kr. 313.260, budsjettert underskudd var på kr. 305.000. 
Skikretsens samlede EK pr. 31.12.23 (uten TEI) er på kr. 3.952.994. 

 
Regnskap LK pr. 29.02.23 
… ble kort gjennomgått på styremøtet. Ingen store avvik jf. med budsjett. 
 



STATUS SESONGEN 2023-24 
 
 
Status turrenn 
 
Avlyste renn 

• Ellingsverunden, få påmeldte 
• Snertingsdalsrennet, for få frivillige til å arrangere 
• Vingrom Opp, få påmeldte 
• Inga Låmi, pga. Lillehammer SK sin økonomi 

 
 
Status langrenn 
 
Avlyste renn 

• Åsvangrennet, pga. kulde 
• Trabelirennet, pga. kulde 
• Snauhaugrennet, få påmeldte 

 
De mindre lokale rennene litt utenfor kjerneområdene, som ikke får cupstatus, sliter med å få 
deltakere. Det er også generelt færre deltakere på mange renn. 
 
Evaluering Skrautvål Skifestival 
Festivalen ble arrangert helga 9-10. mars, med dispensasjon fra LK bl.a. med fellesstarter 
også for de under 13 år. Positive tilbakemeldinger fra både TD og deltakere.  
 

Noen av klassene ble slått sammen for å ha større felt. På søndagens klassiske fellesstart ble 
det bruk en 1 km sløyfe som ble gått flere ganger av de eldste – oppleves som morsommere i 
og med det da er flere i løypa samtidig, gå mer skulder mot skulder. Med god plass og mange 
spor fungerte det fint med store startfelt. 
 

Det er ønske om å løfte inn diskusjonen om både fellesstart for de under 13 år og deltakelse 
på stafetter m.m. Dette er aktuelle saker for diskusjon på vårmøtet 30. mai. 
 
 
Kretscuper 
Alle kretsrenn har gått som planlagt. To renn avlyst pga. kulde, erstatningsrenn satt inn. 
Men fortsatt en trend med sviktende deltakelse – noe bør gjøres! Tema på vårmøtet? 
 

 
Evaluering KM 
LK har mottatt en mail fra Pernilla Egedius fra Vind IL med diverse innspill og tanker rundt KM 
på Vind i januar. Noe av det ble diskutert allerede på forrige LK-møte, jf. egen sak om KM og 
evaluering av denne. LK følger opp innspillene. 
 
 



Avslutningshelg på Skei 6-7. april 
Fra LK: Frode og Stian vil være til stede både lørdag og søndag.  
Lørdag; Poengliste kretscuper, Ellie bistår lørdag.  
Søndag; Torbjørn representerer LK under premieutdelingen. 
 

Ellie kontakter sponsorene, kjøper inn gavekort, tar med medaljer. Det vil også bli laget en 
egen sak på skikretsens hjemmeside. 
 
KM Stafett; Vedtatt gjennomført med K-K-F. 
 
 
 

NASJONALE RENN 
 
Rapporter fra gjennomførte renn 

 
o NM del 1 Beitostølen 

Kretsleder: Ragnhild 
 

Fine rammer, god stemning og solid gjennomført. Dårlig vær og krevende smøreforhold er 
det lite å gjøre noe med. Uheldig med damenes renn som ble kansellert, men det ble godt 
håndtert. 
 
 

o SC/NC senior Hommelvik 
Kretsleder: Ragnhild 

 

Vått vær, men greit gjennomført. Noen gode resultater, spesielt på jentesida.  
 
 

o NC junior Granåsen 
Kretsleder: Gunnar 
 

Skiftende og mye vær, men like forhold innad i klassene. En fin helg. 
 
 

o NM junior Nybygda 
Kretsleder: Gunnar 
 

Fint arrangement, godt gjennomført. 
Stafettuttak gikk greit, kun en klage fra foresatt, som ble greit håndtert. 

 
o Hovedlandsrennet Gålå 

Kretsledere: Robert og Stian 
 
Godt organisert og arrangert av et dyktig arrangørkorps.  

Smøreopplegget  
Fungerte bra. Litt uheldig med været, som ga litt utfordringer med smørning. Ole Henrik 
Evensen var smøresjef, fikk fylt opp smørerjobbene. Fungerte bedre enn i fjor. 



 
Stafettuttak 
Brukte mye tid i forkant, krevende jobb å kombinere poengliste og bruk av skjønn. Mye 
pepper, en del respektløs oppførsel fra foreldre. Disse har blitt oppfordret til å sende inn 
skriftlige klager til skikretsen, men det har p.t. ikke kommet inn noe. Det bør tas en ny 
runde mht. kriterier for uttak stafetter på vårmøtet. 
 

 
o Kong Haralds Ungdomsstafett 

Kretsledere: Robert 
Smører: Stig Morten Fakstad 

 

Robert var ikke til stede på møtet, vi følger derfor opp denne på neste LK-møte. 
 
 
 
Gjenstående renn  
 

o NM del 2/NC junior finaler Lillehammer og Skeikampen 
Kretsleder: Gunnar/evt. Ragnhild 

 
 
 
Seniorsatsning 2024-25 v/ Gunnar 
 

Gunnar gjorde kort rede for saken, som begynte med et initiativ på skikretsens høstmøte i 
oktober, fra Lillehammer SK, som legger ned sitt tilbud neste sesong.  
 

Første steg var å invitere de store miljøene/teamene i kretsen til et møte for å diskutere det 
samlede seniortilbudet i skikretsen.  Det ble gjennomført et par møter.  
 

Så kom NTG og Olympiaparken på banen, med en egen satsning for U23. Med bakgrunn i 
dette har det kommet en forespørsel om skikretsen kan være med å bidra økonomisk til en 
satsning som vil være åpen for alle, med en koordinator som kan fungere som et bindeledd 
mellom de ulike miljøene. Det er i første omgang tenkt som et prøveår, foreslått sum er kr. 
50.000. 
 

Saken ble diskutert på møtet. LK ser mange positive sider ved at en aktør tar et slik ansvar. 
Det er imidlertid ikke satt av midler i årets budsjett, og det ønskes en diskusjon rundt vekting 
av kretsens satsninger, bl.a. topp vs. bredde/rekruttering. En betydelig andel av LK sitt 
budsjett går allerede til aktiviteter for utøvere fra 15 år og oppover. I tillegg er det viktig at 
både klubbene og de andre teamene får en mulighet til å uttale seg i saken. 

LK ønsker derfor å ta opp saken til diskusjon på vårmøtet 30. mai før det tas en endelig 
beslutning mht. hvilken rolle kretsen skal ha, og hvor mye penger vi evt. kan/bør gå inn med. 

 
 
 



MØTER 
 

• OSK Vårmøte 2024 
Arrangeres torsdag 30. mai på Honne Konferansesenter, Honne. 

 

Valg LK; Ragnhild og Gunnar står på valg. 
Ellie oppdaterer sak om vårmøtet på hjemmesiden, samt sender ut informasjon til 
klubbene i de aktuelle regionene. Frist for å melde inn kandidater settes til 25. april 
 
Endelig møteagenda og diskusjonssaker følges opp på neste LK-møte 29. april. 
 
 

• NSF Vårmøte 2024 
Arrangeres 6-7. juni i Bodø, i forkant av Skitinget 2024. 
Torbjørn er opptatt disse dagene, det er derfor ønskelig at noen andre fra LK kan 
representere Oppland. Ellie sender ut rammeprogram så snart det er klart. 
 

 
 
Neste LK-møte mandag 29. april på Idrettens Hus, Lillehammer. 
 

 
Referent Ellie,  
Lillehammer, 19. mars 2024 
 


